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Van de redactie
Door Trudie Galama

redactie wijkkrant:  
trudie.galama@hetnet.nl
i.tielman@gmail.com

Vrienden van de Volière

Helpt u mee, vogels voeren in de volière?
U kunt uw bijdrage overmaken op de rekening 
van Wijkteam Nieuwe Park. Bij voorbaat dank!

NL69 INGB 0002 2575 20

Het Bankje
Door Trudie Galama

Op het bankje zit Jeannette te genieten van de zon. Na 
50 jaar in Vinkeveen gewoond te hebben, kwam zij 10 
jaar geleden naar Gouda. Zij moest kiezen tussen Hel-
mond en Gouda. Zij koos voor de kaasstad, de woon-
plaats van haar jongste zoon Ralph. Hij bleek een reuze 
hulp bij het opruimen te zijn. Want natuurlijk kon niet 
alles meeverhuizen wat zij in al die jaren verzameld had.

Om mensen te leren kennen, is Jeannette op Engelse les 
en schilderles gegaan. Daarnaast is zij een zeer actieve 
vrijwilliger in Gouwestein geworden. Hoewel, zij doet het 
nu iets rustiger aan, want zij is niet de allerjongste meer.
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Parkeren: ergernissen en frustraties

Tijdens een door de gemeente georganiseerde bijeenkomst konden 
we onze ergernissen en frustraties kwijt over de toegenomen par-
keerdruk in onze wijk. 
Het waren vooral de bewoners van de Winterdijk en omgeving die 
van zich lieten horen. En terecht, want hier is het probleem heel 
groot. Op post-its werden de problemen en oplossingen genoteerd. 
Lees verder op blz. 3

Vossenjacht 

Het verhaal gaat dat deze Kerstman vanuit het hoge noorden met 
zijn arrenslee en rendieren op weg was naar het warme zuiden, 
naar zijn collega Sinterklaas. Onderweg komt hij in een hevige 
storm terecht, zijn rendieren slaan van angst op de vlucht en hij, je 
gelooft het of niet, stort neer in Gouda, in de Van Strijenstraat! Lees 
verder op blz. 15

Wijk in Bedrijf

Deze rubriek heeft 2 jaar lang een bladzijde in de wijkkrant gevuld. 
Toen (bijna) alle bedrijven en bedrijfjes waren beschreven, viel het 
doek voor deze rubriek. Maar onze wijk is in beweging; een jonge 
ondernemer laat van zich horen. Lees verder op blz. 10
Wilt u ook met uw bedrijf in de schijnwerpers staan? Neem dan  
contact op met de redactie.



Verkeer in de wijk

Wijkmobiliteitsplan
Door Werkgroep Verkeer

Op maandagavond, 7 juli jl. 
was er tijdens een inloopavond 
de gelegenheid om mee te 
denken over de verkeersafwik-
keling in onze wijk. Wat mooi 
om te zien en te horen dat er 
zoveel betrokken bewoners zijn 
in onze wijk!

Het was ook mogelijk om (tot 
15 juli) online ideeën en op-
merkingen te delen via het 
online platform. 

Op 7 juli bleek dat vele be-
woners dit al hadden gedaan. 
Niettemin werden zo’n 20 tot 
30 personen gastvrij ontvangen 
in Huize Winterdijk. Op enkele 
tafels lagen plattegronden van 
onze bijzondere wijk, waar we 
met post-its opmerkingen kon-
den plaatsen. Voor het inzicht 
en het begrip was het goed om 
met de medewerkers van de 
gemeente en advies- en inge-
nieursbureau Witteveen+Bos in 
gesprek te gaan. 
Hoewel parkeren een heet 
hangijzer is in de wijk, werden 
de meeste opmerkingen ge-
plaatst over de Winterdijk.

Veel van de aangegeven op-
merkingen raken het gedrag 
van de verkeersdeelnemers. 
Zo is de Winterdijk ingericht 
als	fietsstraat,	maar	auto’s	
halen gewoon in, er wordt (te) 
hard	gereden	en	fietsers	vind	
je zowel op beide weghelften 
(ook tegengesteld) als op het 
trottoir. Zijspiegels sneuvelen 
vanwege te smalle parkeer-
plekken, en het rijgedrag van 
automobilisten. Dan het met de 
auto wegbrengen en ophalen 
van kinderen bij de scholen – 
ze stoppen op de weg en laten 
kinderen uitstappen. Dit creëert 
keer op keer een gevaarlijke 
verkeerssituatie. Dat het zo 
vaak goed gaat is dan toch te 
danken aan de oplettendheid, 
flexibiliteit	en	het	geduld	van	
anderen.

Te hard rijden is in de hele 

wijk een probleem - ook op 
de Nieuwe Gouwe OZ. Is een 
snelheidscamera plaatsen een 
oplossing? De weg tot aan de 
Steve Bikobrug inrichten als 
30 km/u-straat? Kan de ver-
keersdruk in de wijk worden 
verlaagd door het realiseren 
van een verbinding Burgemees-
ter Van Hofwegensingel met 
de Burgemeester Jamessingel? 
(Een al lang bestaande wens.) 
Allemaal ideeën die zijn opge-
schreven.

Om het dan toch even over het 
parkeren te hebben: gesproken 
is over de gestegen parkeer-
druk	als	effect	van	het	autoluw	
maken van de binnenstad, 
invoeren van betaald parkeren 
in Korte Akkeren en het tijdelijk 
sluiten van de Stationsparkeer-
garage. Daarnaast is er sprake 
van toenemend gebruik van 
parkeerruimte door bedrijfs-
voertuigen (soms zelfs langer 
dan	de	maximaal	toegestane	
lengte van zes meter (APV 
artikel 5.5)). Deze bestel-/ 
werkbussen worden vanwege 
de lengte regelmatig half op 
de stoep geparkeerd, wat de 
doorgang bemoeilijkt of zelfs 
onmogelijk maakt voor voet-
gangers, zeker passanten met 
kinderwagens of rollators.
Er is vanuit het wijkteam om 
coulance gevraagd met betrek-

king tot handhaving, gezien de 
huidige problematiek. Tijdens 
de inloopavond zijn er vragen 
gesteld over parkeren door 
anderen dan bewoners, denk 
bijvoorbeeld aan de mensen 
die in de wijk werken en geen 
ruimte wordt geboden door de 
werkgevers en aan de men-
sen die op bezoek komen. Niet 
duidelijk werd gemaakt hoe de 
gemeente hier mee om denkt 
te gaan.

Naast alle benoemde verkeers-
problematiek is er ook gespro-
ken over jawel – burgerpar-
ticipatie! Want als het ergens 
niet aan ontbreekt in onze wijk 
is het burgerparticipatie. En 
daarmee gekoppeld uiteraard 
communicatie. De medewer-
kers is op het hart gedrukt om 
terugkoppeling te geven over 
de input die ze vanuit de wijk 
hebben ontvangen, op post-its, 
in gesprek of online en wat ze 
daar mee hebben gedaan of 
gaan doen. Ze zijn ook gewe-
zen op de wijkkrant en dat daar 
vast een mogelijkheid is om 
wijkbreed te communiceren 
over het traject van ons Wijk-
mobiliteitsplan (wmp).  

Mocht u zich eerder willen in-
formeren kan dat online via 
de projectpagina
www.gouda.nl/wmpnieuwepark
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Groen in de wijk

Geveltuintjes

Er zijn veel mensen in de wijk 
die aandacht besteden aan het 
tuintje voor hun huis, maar 
sommigen hebben daar wat 
moeite mee.

Heermoes
Heermoes is een hardnekkig 
onkruid, want gif gebruiken kan 
en mag niet meer. Er zit dus 
niets anders op dan dit groen 
zeer regelmatig uit te trekken. 
Hier ontstaat dan een mooie 
plek voor plantjes.

En wie weet verdient dit gevel-
tuintje volgend jaar de gevel-
tuintjesprijs.

Parkstraat tuin
Door George Kroon, lid wijkteam

Droog, droog dat is de tuin na 
4 maanden met heeel weinig 
water. Soms kunnen we nog 
wel wat water geven, maar het 
blijft een druppel op de gloei-
ende plaat. Nieuwe aanplant 
kan net gered worden maar 
slaat moeilijk aan.

De druif trekt zich nergens iets 
van aan en moest hoog nodig 
gesnoeid worden.
Gulhan is aan het werk gegaan 
en zij gebruikt de bladeren om 
er lekkere gerechtjes mee te 
maken. 

Sinds vorige zomer hebben 
we een nieuwe uitdaging: hoe 
verwennen we insecten? Daar-
voor hebben we verschillende 
ingrepen gedaan: de tuin een 
beetje zijn eigen gang laten 
gaan met minder ingrijpen, 
meer bij-vriendelijke planten, 
meer inheemse planten, wat er 

staat laten verwilderen. Daar-
naast geen groenten in verband 
met de poep van katten. 

Volgend jaar wordt een contest 
gehouden om de meest 🐝 
vriendelijke tuin. Daar hopen 
we aan deel te kunnen nemen!
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Vervolg project 
renovatie Van Bergen 
IJzendoornpark
Door Huigbert Konijn, projectleider 
gemeente Gouda afd. POR

In het vorige bericht (wijkkrant 
april 2025) vertelden we over 
de voorbereidingen en planning 
van de renovatie van het park. 
Inmiddels	is	er	weer	flink	wat	
vooruitgang, dus we willen je 
graag even bijpraten.

Eindelijk is het zover: in no-
vember 2023 zijn we begon-
nen met het samenstellen van 
het projectteam. Het hele jaar 
2024 hebben we hard gewerkt 
aan ontwerpen, technische 
uitwerkingen en het aanvragen 
van vergunningen. In maart 
2025	kregen	we	officieel	groen	
licht.

In januari 2025 zijn de water-
gangen gebaggerd, in februari 
en maart zijn de beschoei-
ingen vervangen en zijn de 
bomen gekapt. In mei startte 
de aanbesteding en op 1 juli is 
de	opdracht	definitief	aan	de	
aannemer gegeven.

Multi-Tuin en Landschap uit 
Driebruggen gaat het werk uit-
voeren. Ze beginnen al op 7 juli 
met het grondwerk, een beetje 
eerder dan gepland, maar dat 
is	juist	fijn	omdat	het	dan	nog	
lekker droog is in het park. De 
uiterste opleverdatum is nu 31 
maart 2026, iets later dan de 
eerder genoemde 31 decem-
ber 2025. We wilden natuurlijk 
graag vasthouden aan de oude 
datum, maar door de ver-
traagde aanbesteding werd het 
allemaal wel erg krap.

Het voordeel van deze nieuwe 
planning is dat de aannemer 
tot maart 2026 de tijd heeft 
om het plantseizoen helemaal 
te benutten. Zo kunnen ze het 
werk rustig en goed doen, wat 
uiteindelijk zorgt voor een mooi 
resultaat.

We houden iedereen natuurlijk 
op de hoogte en kijken ernaar 
uit om straks samen van het 
vernieuwde park te genieten!

Bouwplan in de 
wijk

Voorlopig Ontwerp 
Creabethpark 
in afronding

Op dit moment werken we aan 
de afronding van het Voorlopig 
Ontwerp (VO). Samen met de 
betrokken partijen in Gouda 
stemmen we de plannen verder 
af. 

In de zomermaanden benutten 
we de tijd om het ontwerp te 
verfijnen	en	voor	te	bereiden	
op de volgende stappen. We 
hopen het VO nog deze maand 
voor te leggen aan de Advies-
commissie Omgevingskwaliteit 
(AOK).

Vooruitblik
In het najaar komen we bij u 
terug met een update over de 
vervolgstappen in het proces. 

Voor nu wensen we u een hele 
fijne	zomer	toe!

Met vriendelijke groet,
Team Crabethpark

Afscheid met een 
glimlach

Begin dit jaar stelde ik mij via 
deze wijkkrant aan jullie voor 
als de nieuwe voorzitter van 
Buurtpreventie en als lid van 
het Wijkteam. Met veel enthou-
siasme ben ik deze uitdaging 
aangegaan, met als doel onze 
buurt nog veiliger, gezelliger en 
prettiger te maken.
In de afgelopen maanden (en 
jaren als lid Buurtpreventie) 
heb ik met veel plezier samen-
gewerkt met betrokken buurt-
bewoners en het Wijkteam. Het 
was goed om te zien hoeveel 
mensen zich inzetten voor hun 
omgeving en ik ben dankbaar 
dat ik daar een bijdrage aan 
heb mogen leveren.

Toch moet ik jullie nu al laten 
weten dat ik deze taken helaas 
moet neerleggen. Gelukkig is 
de reden positief: ik heb een 
fijne	nieuwe	woning	gevonden	
en ben inmiddels verhuisd. Een 
nieuw hoofdstuk in een andere 
wijk en zelfs een andere stad 
betekent dat ik mijn inzet voor 
deze buurt niet langer kan 
voortzetten.

Ik wil iedereen bedanken voor 
het warme welkom, het ver-
trouwen	en	de	fijne	samen-
werking. Het was kort, maar 
krachtig — en ik neem mooie 
herinneringen mee.

Ik hoop van harte dat er snel 
iemand opstaat die het voor-
zitterschap van Buurtpreventie 
met net zoveel enthousiasme 
wil oppakken. Het is een waar-
devolle rol waarin je echt iets 
kunt betekenen voor de buurt. 
Wie weet kruisen onze paden 
zich in de toekomst weer!?

Groet Rik
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Ook trainen bij ons?
Informeer naar Training op Maat,
Afvallen op Maat, Fitplus, Fit to move
en specifieke trainingen: COPD,
COVID en valpreventie. 

Fysiotherapie Oranjestaete  
0182 - 75 18 11  
www.fysiostaete.nl

Julianahof 210 2802 GN Gouda
Const. Huygensstraat 121e 2802 LV Gouda 
Burg. van Dijkesingel 49 2809 RB Gouda
Kranepoort 4A 2831 AK Gouderak

• f y s i o t h e r a p i e

• m a n u e l e  t h e r a p i e

• p s y c h o s o m a t i e k

• f y s i o t r a i n i n g

Verkoop

Onderhoud

Diagnose

HET MERKONAFHANKELIJKE 
AUTOBEDRIJF VOOR GOUDA E.O.

9,5

Nieuwe Gouwe O.Z. 9
2801 SB Gouda
      (0182) 532 000
info@vanlooncarservice.nl
www.vanlooncarservice.nl

OPENINGSTIJDEN
Ma. t/m Vr. 08:00 - 17:00 uur
Zaterdag 09:00 - 13:00 uur

HAAL EN BRENG SERVICE
IN POSTCODE GEBIED 2804

LEEN AUTO OF FIETS
GRATIS BESCHIKBAAR

0182 - 511 283                wonen@bijviavesta.nl                     www.bijviavesta.nl
0182 - 692 004          www.bijabramvvebeheer.nl                            vve@bijabram.nl  

Woningverkoop en 
VvE beheer onder 
één dak: je vindt het 
bij de Bij Groep!
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Buurtpreventie in de wijk

Lever meubilair in 
voor demontage op de 
milieustraat
Bron Gemeente Gouda

Vanaf dinsdag 1 juli kunt u 
oude	banken,	stoelen	en	box-
springframes inleveren voor 
demontage. Door ze apart in 
te leveren bij het Ecopark, 
verdwijnen deze waardevolle 
spullen niet in het afval maar 
krijgen ze via demontagebedrijf 
’t Circkelhuis een nieuwe be-
stemming. De container op het 
Ecopark is vanwege zijn groene 
kleur bijna niet te missen. De 
medewerkers van de milieu- 
straat helpen u graag op weg. 
In de demontagehal waar de 
container heen wordt gebracht, 
wordt het meubilair uit elkaar 
gehaald voor hergebruik en re-
cycling. Zo krijgen deze spullen 
weer een nieuwe kans in plaats 
van dat het wordt verbrand.

Meer hergebruik, 
minder verbranding
Grof huishoudelijk afval bestaat 
uit verschillende materialen. 
Dit maakt het lastig te recyclen 
waardoor het verbrand wordt. 
Door dit afval te demonteren, 

Het Kontakt /
Goudse Post
Door Cathelijn Schols

Na mijn oproep heeft de distri-
biteur van Het Kontakt overleg 
gehad met Spar op het Stati-
onsplein. Daar kan nu iedere 
woensdagmiddag de krant 
worden opgehaald. De kranten 
liggen rechts op de toonbank. 
Ook bij Hoogvliet ligt een stapel 
kranten naast de roltrap. De 
krant is digitaal te lezen op 
www.hetkontakt.nl

De distributeur blijft zijn best 
doen om toch een bezorger 
te vinden in onze wijk. Ken je 
iemand die graag bezorger wil 
worden van deze krant, neem 
dan contact op met 
www.jhdistributie.nl

Locaties nieuwe 
ondergrondse 
containers
Bron Gemeente Gouda

De	definitieve	nieuwe	onder-
grondse containerlocaties voor 
restafval in Nieuwe Park zijn 
vastgesteld:
1. Van Beverninghlaan 24
2. Verspuystraat 8

 

Er verandert niets aan de 
bestaande ondergrondse 
containers
De bestaande ondergrondse 
containers, bijvoorbeeld bij ap-
partementencomplexen,	blijven	
staan. De eengezinswoningen 
in de buurt gaan deze contai-
ners ook gebruiken. Zo zorgen 
we ervoor dat niemand verder 
dan 250 meter hoeft te lopen 
met het restafval.

Voor bewoners van hoog-
bouw verandert er niets
Als	u	in	een	flat	of	bovenwoning	
woont, blijft u gebruik maken 
van de ondergrondse contai-
ners zoals u gewend bent. Deze 
ondergrondse containers wor-
den niet verplaatst.

Bent u het niet eens met 
een gekozen plek?
Dan kunt u vanaf 2 juli 2025 
een zienswijze (bezwaar) indie-
nen. Op onze website (www.
gouda.nl/gouda-werkt-aan-de-
stad/omgekeerd-inzamelen) 
leest u hoe u dit moet doen.

Wanneer worden de contai-
ners geplaatst?
We verwachten dat de on-
dergrondse containers in het 
najaar van 2025 worden ge-
plaatst. We laten u weten wan-
neer we in uw buurt beginnen.

Vragen of opmerkingen?
Heeft u vragen of opmerkin-
gen? Neem dan contact op via: 
•	 telefonisch via 14 01 82  of
•	 ondergrondsecontainers@

gouda.nl 

komen er materialen vrij die 
geschikt zijn voor recycling en 
hergebruik, zoals hout, ijzer, 
textiel,	leer,	plastics	en	schuim-
rubber. De materialen die na 
demontage vrij zijn gekomen, 
worden hoogwaardig verwerkt. 
Hiervoor werkt ’t Circkelhuis 
samen met zogenaamde ‘maak-
bedrijven’, zoals ateliers en 
meubelmakers.

Voorzitter Buurt-
preventie gezocht

Voor meer informatie neem 
contact op met Rik Bos,
rik_bos@hotmail.com
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Vanuit het wijkteam
Door Cor von Meijenfeldt, voorzitter

Hoewel het zomer is, is nog 
niet alles tot stilstand gekomen 
in de wijk. Sterker nog, het 
lijkt wel of sommige dingen nu 
echt gaan beginnen. In ieder 
geval letterlijk is dat zo voor 
de ophoging van het park. 
Deze week start de aannemer 
met de werkzaamheden in het 
noordelijk deel (de kant van 
het station). 

Maar ook is de discussie over 
het wijkmobiliteitsplan en -in 
samenhang daarmee- het 
parkeren van start gegaan. 
Elders in de wijkkrant staat hier 
meer over. Het is een onder-
werp dat veel mensen aangaat 
en ook soms emotioneel kan 
maken. Dat in de wijk Korte 
Akkeren vergunning-parkeren 
is ingevoerd en dat de station 
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Voorzitter Buurt-
preventie gezocht

Het Buurtpreventieteam is op 
zoek naar een nieuwe voorzit-
ter. Rik Bos, de huidige voor-
zitter is verhuisd en draagt 
het stokje graag over aan een 
enthousiaste opvolger.

Voel je je betrokken bij de wijk 
en wil je je inzetten voor een 
prettige leefomgeving, dan is 
het Buurtpreventieteam de plek 
waar je samen met anderen 
daaraan kan werken. De tijdsin-
vestering is klein. Het team 
komt 6 keer per jaar bij elkaar. 
Tijdens zo’n bijeenkomst delen 
we ideeën en bespreken we hoe 
we  van onze wijk een veilige 
en schone plek om te wonen 
kunnen maken.

Wil je meer weten? Stuur een 
mail naar rik_bos@hotmail.com

garage een aantal maanden 
gesloten is, is goed te merken 
in onze wijk. Vanuit het wijk-
team hebben we de gemeente 
gevraagd om in de handhaving 
er rekening mee te houden dat 
de station garage dicht is en 
wijkbewoners daar niet de dupe 
van mogen worden. 

Ook nemen we deel aan de 
klankbordgroep die de gemeen-
te instelde voor het wijkmobi-
liteitsplan. Het mogelijk afslui-
ten van de Kattensingel voor 
autoverkeer (voorzien in de 
toekomstvisie van de gemeente 
op de verkeersstromen) kan 
grote nadelige consequenties 
hebben voor de bewoners van 
onze wijk. Gaat al het verkeer 
dan via de Vredebest sluipen, 
en dan via het Van Bergen         

IJzendoornpark en de Winter-
dijk een nieuwe doorgaande 
route vormen? Om maar een 
mogelijke toekomst te schet-
sen!

Iets anders dat ons bezighoud 
als wijkteam is het vertrek van 
Rik Bos uit het wijkteam en 
als net nieuwe voorzitter van 
Buurtpreventie. We zullen hem 
node missen met alles wat hij 
voor en achter de schermen 
deed en wensen hem veel 
woonplezier in Rotterdam. Maar 
het betekent ook dat we op 
zoek zijn naar een nieuwe voor-
zitter van Buurtpreventie en 
een nieuw wijkteamlid. Mocht 
dit iets zijn voor u, aarzel niet!

Rest mij u allen een heel goede 
zomervakantie te wensen! 



Mensen uit een ver verleden: Door Marijke van Ittersum 

Wat nou mensen uit een ver 
verleden, waarom moet het 
altijd maar over mensen gaan. 
Alsof zij zoveel goeds in deze 
wereld gebracht hebben. Wij 
zijn er ook nog en dan bedoel 
ik niet andere wezens die zo 
duidelijk ook leven, nee, al 
worden wij slechts tot voorwer-
pen gereduceerd, wij hebben 
ook een lange herinnering. Dit 
is mijn herinnering.

Het is nu bijna 1950. Zo op het 
oog ben ik niets bijzonders, 
gewoon een eikenhouten bank-
je achterin het Halve Maantje, 
een	lieflijk	stukje	van	het	park.	
Ik ben al wat versleten en ook 
een beetje scheef. Geen won-
der. Tijdens de oorlog waren 
er eerst Nederlandse soldaten 
gelegerd en de keet waarin de 
tuinmannen hun hoofdkwartier 
hadden, was hun veldkeuken. 
Voor en na de bombardemen-
ten in 1944 huisden er Duitse 
soldaten die een veilig heen-
komen zochten. Ja, de oorlog 
heeft erin gehakt in het Halve 
Maantje. Bomen en struiken 
verdwenen tijdens de honger-
winter om de mensen warm te 
houden, maar ik ben de dans 
ontsprongen. Ik denk dat ik 
voor velen een herinnering ben 
aan	lieflijke	tijden,	ja,	zelfs	tij-
den van romantiek en liefde. 

De onvolprezen tuinarchitect 
Groenenwegen heeft mij in 
het begin van de 20ste eeuw 
bedacht, als onderdeel van het 
mooiste park van Gouda. Om-
dat hij (net als ik) romantisch 
was aangelegd, regelde hij 
een bankje, verscholen in het 
groen, waar men aarzelend de 
eerste stappen kon zetten op 
het Pad der Liefde. Ach, zo vele 
ontroerende taferelen heb ik 
meegemaakt. En ik moet zeg-
gen, de jongemannen met hun 
beloftes van eeuwigdurende 
liefde en trouw aan hun toe-
komstige echtgenotes, hadden 
soms ontroerende teksten in 
hun mars.

Ik herinner me nog een jonge-
man die een gedicht van

Jacques Perk voordroeg, de 
dichter die ons al in 1881 ont-
viel, toen hij nog maar 22 jaar 
was. Ach ja, tbc. U kent zijn 
meest beroemde vers natuurlijk 
wel, 'Iris' is de titel.

Ik ben geboren uit zonne-
gloren
en een zucht van de ziedende 
zee
omhoog gestegen op wieken 
van regen
gezwollen van wanhoop en 
wee.

De eerlijkheid gebiedt me te 
vermelden dat de tekst op het 
meisje in kwestie niet echt als 
een liefdesverklaring over-
kwam, maar het is toch hele-
maal goed gekomen met die 
twee. 

En dan die streng uitziende 
jongeman die – op een knie 
gezeten – de tekst van de 'mei' 
van Herman Gorter tevoren 
goed bestudeerd had. Hij koos 
er een stukje uit: 

Zie je ik hou van je,
ik vin je zo lief en zo licht -
je ogen zijn zo vol licht,
ik hou van je, ik hou van je

Wij weten uiteraard dat er nog 
veel meer tekst voor en na 

komt, maar het meisje in kwes-
tie snikte al 'ja', bij dit eerste 
couplet uit dit deel van de Mei, 
hem zodoende een hoop moei-
te besparend. 

Maar nu zie ik dat de weder-
opbouw van Gouda voorbij 
gaat aan het Halve Maantje. 
Men heeft andere zorgen aan 
het hoofd. Er moeten huizen 
gebouwd worden voor jonge 
gezinnen die Nederland in de 
wereld vooruit zullen helpen. 
De gemeenteraad herinnert 
zich bovendien dat zij al decen-
nia lang morele bezwaren heeft 
tegen mogelijk onzedelijke 
praktijken in het Halve Maan-
tje. Bovendien staan er veel te 
weinig huizen langs het park. 
Dat moet veranderen, beslo-
ten de hoge heren. Tussen de 
Klaproos (1921) en Vijverzicht 
(1917) is plaats genoeg voor 
zeker drie, vier huizen. En de 
morrende wijkbewoners? Die 
moeten zich maar tevreden 
stellen met een volière, dat is 
toch ook heel aardig? Aldus 
de gemeenteraad. Dus mijn 
dagen zijn geteld. Ambtelijke 
molens malen langzaam, maar 
zij malen gestaag en zo zal er 
weer een plekje minder zijn 
voor romantiek en liefde in ons 
mooie park. 
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Pieter Arendsen is student en 
jonge ondernemer.  Hij volgt 
de opleiding Podium Techniek 
Licht en Geluid aan het Gra-
fisch	Lyceum	in	Rotterdam.	Dat	
is niet zo verwonderlijk als je 
weet dat zijn passie bij compu-
ters ligt. 

Het begon rond zijn achtste 
met de oude laptop van zijn 
moeder. Spelenderwijs begon 
hij de mogelijkheden van zo’n 
ding te ontdekken. Hij haalde 
de bezem door de bestanden 
en richtte de laptop opnieuw 
in. Op de basisschool was hij 
vaak de reddende engel van 
docenten die niet wisten hoe 
om te gaan met zo’n apparaat. 
Nu heel veel jaren later is hij 
student en heeft als hobby het 
bouwen van pc’s. Een logisch 
gevolg is dat hij nu ook zijn 
eigen webwinkel heeft: 
Custom-Computershop. 

Zijn eerste klanten kwamen 
uit zijn kennissenkring. Om 
bekendheid te krijgen heeft hij 
advertenties lopen op Markt-
plaats en een eigen website. 
Daarnaast is mond-op-mond 
reclame	een	effectieve	manier	
om klanten binnen te halen. 

Wensen omzetten in een PC 
op maat
Meestal is duidelijk wat de 
wensen van de klant zijn, wat 
de computer moet kunnen. 
Maar wat je daarvoor nodig 
hebt, kan Pieter je vertellen.
Pieter bekijkt het wensenlijstje 
van de klant en komt met een 

voorstel voor een PC op maat, 
binnen het afgesproken budget. 
Wanneer	de	opdracht	definitief	
is, worden de onderdelen be-
steld en de PC in elkaar gezet. 
De klant heeft dan precies die 
PC die hij had willen hebben. 

Uw Computerstudent
Pieter is ook computerstudent 
aan huis. Als iemand met zijn 
handen in het haar zit omdat 
zijn computer het niet meer 
doet, is hij de redder in nood. 
Via het bedrijf “Uw Computer-
student”, krijgt hij de noodkreet 
door en gaat hij bij de mensen 
thuis het probleem oplossen. 
Dat vindt hij heel leuk om te 
doen en het verdient ook nog 
wat.

Gamen en suppen
Natuurlijk houdt Pieter naast 
zijn opleiding en zijn bedrijfje 
nog een beetje tijd over om te 
gamen. Zo’n 2 à 3 uur per dag 
zit hij achter zijn computer om 
te gamen maar ook om te leren 
en te ontdekken. 
Wat doet hij om af te koelen? 
In de tuin staat een supboard. 
Als het erg, erg warm is, staat 
hij op zijn supboard en peddelt 
hij over de Kattensingel. Daar 
kun je de jonge ondernemer 
dus ook tegenkomen.

Wilt u in contact komen met 
Pieter?
info@custom-computershop.nl
www.custom-computershop.nl

Wijk in Bedrijf: Custom-Computershop
Door Trudie Galama

Gouwestein Nieuws
Door Karin Hinke

Hoe houden we in Gouwestein 
het hoofd koel met de warme 
dagen?  Gewoon door activitei-
ten in de tuin in de schaduw te 
organiseren. Zoals stagiaires 
nat spuiten! De stagiaires kon-
den onder een zeil wegduiken, 
dus snelheid was geboden. Een 
mooie oefening voor de bewo-
ners.

Er zijn deze zomer een aantal 
leuke uitjes voor de bewoners 
georganiseerd. Een aantal 
bewoners zijn naar “Proef de 
Tuin” in Boskoop geweest. 
Wat een prachtige dag was het. 
Met dank aan familie, vrijwilli-
gers en medewerkers hebben 
de bewoners genoten. 
Een ander uitje was naar de 
Sint-Jan, met een rondleiding 
en aansluitend een heerlijke 
lunch in het Museumcafé. En 
er komt nog een uitje naar de 
vlindertuin in Leidschendam. 

In verband met de vakantie-
periode kunnen in de zomer 
niet alle activiteiten doorgang 
vinden. De uitjes zijn dus een 
mooie aanvulling voor de be-
woners. 

Om de paar weken hebben 
we een “Hoe dan Café”. Hier 
praten we met bewoners, 
familie, medewerkers, vrijwilli-
gers en behandelaren over de 
toekomst van de zorg. Waar 
liggen knelpunten, waar zien 
we kansen en hoe vinden we 
elkaar in de aandacht en zorg 
voor bewoners. In het laatste 
“Hoe dan Café” hebben we ge-
sproken over hoe we de zorg in 
de toekomst kunnen inrichten. 
Binnenkort is er weer een Café, 
dan gaan we het hebben over 
de samenwerking met elkaar, 
met de mantelzorgers/familie 
en vrijwilligers. 

Er	hangt	een	nieuwe	expositie	
in Gouwestein met werk van 
Hennie, Richard Stoeten en 
Maurits Tompot. Kom gerust 
een keer kijken! U bent welkom 
tijdens de openingstijden van 
de receptie: maandag tot en 
met vrijdag van 8:30 – 16:30 
uur en in het weekend van 
9:30 – 16:00 uur. 
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Kunst in beweging bij 
Unit4Art
Door Nicole Jansen

Deze zomer gebeurt er van 
alles bij Unit4Art, de creatieve 
galerie in onze wijk waar ca. 
50 nationale én internationale 
kunstenaars hun werk tonen 
op 2400 m2 kunstgalerie (de 
grootst artgallery van Neder-
land).
 
De populaire keramiekten-
toonstelling is wegens succes 
verlengd tot 29 juli – nog even 
de kans om deze bijzondere 
expositie	van	18	keramisten	te	
bewonderen! 
 
Het werk van Uday Masten-
broek (schilderkunst), Lia van 
Vugt (beeldende kunst) en 
John Sprengers (schilderkunst) 
is nog even te zien voordat de 
art-Units worden vernieuwd 
met kunst van nieuwe kunste-
naars. 
 
Ook werk van internationale 
kunstenaars is momenteel nog 
te zien. Voor beide artiesten 
zijn wij in Gouda de eerste in 
Nederland / Europa die het 
werk van deze artiesten tonen. 
De 18 kleurrijke werken van 
Nic Boss (Zwitserland), die wel 
als high end art wordt gezien 
in de kunstwereld en de waan-
zinnige papier-art werken van 
Darryl Bedford (VK), hebben 
mooie plekken binnen Unit4Art 
gekregen.  
 
Veel kunstenaars hebben weer 
nieuw werk opgehangen. Zoals 
Marjolein Burbank, Gerard ’t 
Hart en Elise Eekhout.
 

Kunst in de wijk

Vanaf 1 augustus verwelkomen 
we drie nieuwe kunstenaars die 
elk een eigen unit vullen:
•	 Lisette	van	Maurik	–	textie-

le kunst
•	 Lucinda Bertels – beeldende 

kunst in roestvrij staal
•	 Dindi van der Hoek –         

fotografie
 
Ook bestaand talent krijgt er-
kenning: Hans Zandvliet werd 
recent uitgebreid genoemd 
in kunstbladen als Pf, Leef en 
KNST. En Sylvie Overheul, be-
kend van De Gezonken Mees-
ters, is genomineerd als beste 
kunstenaar van Nederland.
 
Unit4Art is geopend op vrijdag, 
zaterdag en zondag van 12.00 
tot 17.00 uur, en op afspraak. 
Je vindt ons op Crabethpark 
24 in Gouda. De thee en iets 
lekkers staan altijd klaar voor 
onze kunstbezoekers. 
 
Wist je dat je onze ruimte ook 
kunt huren voor een weekend- 
expositie	of	een	borrel	mét	
rondleiding? Neem gerust 
contact op voor de mogelijk-
heden – iedereen uit de wijk is 
welkom!

Zomertentoonstel-
ling in Gouwestein
Door Saskia Serlé

Dit is de laatste tentoonstel-
ling die georganiseerd is door 
Saskia Serlé. Zij heeft vier jaar 
met plezier nieuwe verbindin-
gen tussen kunstenaars en 
bewoners van Gouwestein tot 
stand gebracht. De tolerantie 
die ontstond door elkaar de 
ruimte te geven en het plezier 
dat de bewoners ondervonden 
van de wisselende kunstwerken 
zal haar als waardevolle herin-
nering bijblijven. 
Saskia emigreert met haar man 
naar Spanje en zij wenst de 
mensen van Gouwestein, de 
volgende coördinator en de ko-
mende	exposanten	veel	succes	
en plezier. 

Deze zomer biedt Gouwestein 
een platform voor kunstenaars 
die nog niet zo lang schilderen 
of	die	voor	het	eerst	expose-
ren. De bedoeling is om dit elke 
zomer te doen, zodat meer 
mensen van deze opzet gebruik 
kunnen maken. Het biedt de 
kunstenaars de gelegenheid om 
o.a. ervaring op te doen bij het 
kiezen van hun kunstwerken en 
iets te vertellen over zichzelf. 

In deze tentoonstelling is werk 
te zien van:

Hennie 

Zij vindt het leuk dat ze gevraagd is 
voor de zomerexpo in Gouwestein 
maar ze vindt het ook eng om-
dat het de eerste keer is dat haar 
werk te zien zal zijn. Nadat zij thuis 
kwam te zitten tijdens een periode 
van allerlei klachten is zij op zoek 
gegaan naar ‘iets’ dat haar voldoe-
ning gaf en al zoekend kwam ze uit 
bij schilderen. Hennie vindt het heel 
leuk om ermee bezig te zijn en zij 
probeert steeds wat anders onder 
het motto ‘ik heb het nog nooit ge-
daan dus zal ik het misschien kun-
nen’. Het is ook fijn dat met abstract 
schilderen er geen goed of fout is. 

Richard Stoeten

Tekenen heeft altijd zijn interesse 
gehad. Na een tijd te zijn gestopt 
heeft hij het weer opgepakt. De 
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kunstenaar werkt met diverse 
materialen zoals pastel, aquarel, 
gouache, kleurpotlood, grafiet en 
sinds kort ook met alcohol markers. 
In 2017 kwam Richard in aanraking 
met Urban sketching. In deze stijl 
probeert hij realistisch te tekenen. 
Dit kunnen allerlei onderwerpen zijn 
zoals dieren, portretten en gebruiks-
voorwerpen. In het oosten van het 
land, waar Richard oorspronkelijke 
vandaan komt deed hij ook mee 
aan kunstmarkten en exposites. Ook 
volgde de tekenaar daar workshops. 
Sinds 2023 heeft hij de organisatie 
van sketch crawl Gouda overge-
nomen. Zie blog spot sketch crawl 
Gouda. 

Maurits Tompot 

Hij bezocht de kunstmarkt aan de 
Montmartre in Parijs en vond de 
kunst aldaar erg kitsch, waarop zijn 
vriend hem uitdaagde wat beters 
te maken. Vanaf die tijd schildert 
hij, zie www.MauritsTompot.com. 
Zijn drive is bijbels symbolisme en 
alles wat de Schepper creëerde of 
creëert. In zijn werk ziet u vaak de 
symbolische duif gevormd uit 4 
Hebreeuwse woorden die Shalom 
of Vrede betekent. Het olijftakje is 
gevormd door het woord Salaam. 

De tentoonstelling loopt van 
donderdag 26 juni tot en met 
donderdag 25 september.
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Broedseizoen in de 
volière
Door Manon Vonk

In de volière is het broedsei-
zoen losgebarsten. Nestkast-
jes hangen aan de wand, en 
vooral de parkieten zijn druk 
bezig met het inrichten van hun 
liefdesnest. Is er geen nestkast 
beschikbaar, dan vinden ze op 
de meest ondenkbare plekken 
toch een plekje om te broeden.

Om te voorkomen dat we 
straks een overvolle volière 
runnen, worden de gelegde 
eitjes van de parkieten stie-
kem vervangen door nep-ei-
tjes. Maar onze slimme vogels 
zijn niet gek: sommige dames 
keuren ze geen blik waardig 
en gooien ze demonstratief het 
nest uit. Weg ermee! 

Laatst kregen we zelfs een 
alarmerende melding van een 
bezoeker dat er een duifje he-
lemaal stil zat op de paal. Wat 
bleek? Gewoon een zorgzame 
moeder op haar nest. Geen pa-
niek dus, wel een mooi bewijs 
dat het broedseizoen in volle 
gang is!

Oproep tot algehele 
evacuatie

Beste parkbewoners,

Als deze krant tot u komt, is 
het onheil geschied. Op 1 juli  
heb ik een oproep gedaan tot 
algehele evacuatie van alle 
niet-mensen-bewoners van het 
Van Bergen IJzendoornpark. 
Er is een begin gemaakt met 
de ophoging van de paden. 
Dat betekent: vrachtwagens, 
opleggers, trekkers, mannen 
met schoppen en allerhande 
werktuigen en de onvermijde-
lijk keet voor de broodjes, de 
koffie	en	de	thee	(en	zo).	Plus	
een	dixie	(mogen	we	hopen).	
 
Het behoeft geen betoog 
dat het NU PAS tot de kleine 
viervoetigen doordringt dat 
het ernst is en dat zij echt een 
ander (tijdelijk) onderkomen 
zullen moeten zoeken. En 
daarom doe ik ook een oproep 
aan u allen: Wees ruimhartig in 
het geven van onderdak aan al 
die ontheemde wezentjes die 
(dankzij hun ondermaatse her-
sentjes) niet zullen begrijpen 
wat hun overkomt. Een slordig 
plekje in uw tuin of schuurtje is 
al voldoende. Geen eten geven 
hoor, de natuur voorziet ons in 
dit seizoen ruim van voedsel. 
Misschien een schoteltje water, 
dat is genoeg. Wij hebben uw 
hulp nodig in deze moeilijke 
tijden.

Alvast mijn dank,

Uil

Wie wil 
meehelpen met 
de organisatie 

van de Vossenjacht

Voor meer informatie neem 
contact op met Rik Bos,
rik_bos@hotmail.com
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Activiteiten in de wijk

Jeu de Boules
Door Trudie Galama

Het was de eerste zaterdag 
van de maand en in de agenda 
stond: 15.30 – 17.00 uur “Jeu 
de	boules/koffie/thee/koekje/
wijn/knabbeltje”. Deze keer 
gingen we een half uur eerder 
van start, omdat wij Gerard, 
een lid van de Petanque Ver-
eniging Gouda, hadden uitge-
nodigd voor een lesje “Jeu de 
boules”.

Gerard deed ons de techniek 
van het werpen van de boules 
voor. Het bleek dat wij zo onze 
eigen manier hadden aange-
leerd. “Niet verkeerd”,  zei Ge-
rard, “maar het kan anders.”
Het was een leuke en nuttige 
les. Hij heeft ons uitgenodigd 
om deel te nemen aan de Va-
kantie Napret. Sommigen van 
ons gaan dat zeker doen.

Vakantie Napret
Ieder najaar organiseert de Pe-
tanque Vereniging Gouda voor 
niet-leden een gratis cursus 
Jeu de Boules onder de naam 
Vakantie Napret. De cursus 
wordt op zondagmiddag 14, 21 
en 28 september en 5 oktober 
aangeboden. Belangstellenden 
kunnen zich aanmelden. Zie 
website: goudapetanque.nl

Maar u hoeft natuurlijk niet te 
wachten tot na de vakantie.
Iedere eerste zaterdag van de 
maand tussen 15:30 en 17:00 
uur kunt u ons vinden op de 
jeu de boules baan in de Noor-
derstraat (aan de achterkant 
van Gouwestein).

Wie zijn wij? 
Wij zijn bewoners uit Nieuwe 
Park die het leuk vinden om dit 
spelletje te spelen. 
Daarnaast zijn er enkelen die 
een taak op zich hebben geno-
men: 
•	 Han - hij zorgt voor het 

onderhoud van de baan en 
de ballen.

•	 Cora en Pieter – zij brengen 
de statafel mee.

•	 Trudie – zij zorgt voor de 
koffie/thee/koekje/wijn	en	
het knabbeltje.

Kom op zaterdag 2 augustus 
eens langs om kennis te ma-
ken. 

Fotoborden voor De 
Blaauwe Haan
Door Marrianne Waalwijk

De bewoners van De Blaauwe 
Haan zijn druk bezig met hun 
tuinen en schuttingen.
Maar de zijkant van het par-
keergedeelte (de achterzijde 
van de woningen in de Cra-
bethstraat) ziet er nog romme-
lig uit.  

Om dit op te knappen en te 
zorgen dat het er leuker uit 
komt te zien, is het idee om 
daar fotoborden op te hangen 
met oude foto’s van de kaas-
handel. 

Wij zijn op zoek naar bewoners 
die hierover willen meedenken 
of nog andere goede ideeën 
hebben.

Je kunt contact met mij op-
nemen of je melden bij het 
bestuur van De Blaauwe Haan.
Marrianne Waalwijk
•	 tel 06 23507934 
•	 m-waalwijkvanderspree@

hetnet.nl
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Op 14 juni was het weer een 
drukte van belang op het 
grasveld naast “Villa Honk”. Er 
waren 71 volwassenen en 28 
kinderen op afgekomen en het 
was – zoals elk jaar – bijzonder 
gezellig.

De opzet was niet hetzelfde 
als de vorige 3 edities van het 
parkfeest. De commissie was 
deels vernieuwd en dat leidde 
tot veranderingen en dat is 
goed. Geen stokbroden, sauzen 
en salades dit keer, maar over-
heerlijke pizza’s van Mario voor 
iedereen en voor de kinderen 
ook pannenkoeken als alterna-
tief en voor eenieder een ijsje 
als toegift.

Natuurlijk was het spring-
kussen er en daar werd heel 
goed gebruik van gemaakt. 
Ook konden de kinderen ge-
schminkt worden. De gebrui-
kelijke naametiketjes waren 
zeer welkom, zeker voor de 
nieuwelingen en de wat oudere 
deelnemers die niet alle namen 
meer paraat hadden. 

Het welkomstwoord werd ge-
geven door Ward van der Post 
staande op een zeepkist en 
met microfoon, wat beide zeer 
behulpzaam was. Hij deed dit 
namens de commissie, die dit 
jaar bestond uit Marie-Chris-
tien Hermans (die al vanaf het 
eerste begin in 2019 in de com-
missie zit), Sean Bössenecker 
(ook een commissierecidivist), 
Fedor Klinkenberg en Ward van 
der Post.

Ook nieuw was dat de aanwezi-
ge buren, die zich in het laatste 
jaar rondom het park hadden 
gesetteld, zichzelf introduceer-
den en daar werd ruim gebruik 
van gemaakt staand op dezelf-
de zeepkist, die al eerder werd 
genoemd. Er was zelfs een 
enkele deelnemer van de Kat-
tensingel en De Blaauwe Haan. 
Aan het eind van de bijeen-
komst memoreerde Jan Willem 
Eelkman Rooda dat hij even 

gedacht had dat zij de oudste 
aanwezige bewoners waren, 
maar zorgvuldig navragen in 
zijn omgeving leverde op dat 
met 40 jaar ondergetekende 
en Lies de “oudste bewoners” 
waren. De oudste bewoner 
moest daar uiteraard ook nog 
iets over zeggen.

Het was weer een geweldig zo-
merfeest, waarbij de zenuwen 
over eventuele regenbuien net 

op tijd konden worden opge-
ruimd. Vanaf 16 uur was het 
prachtig feestweer.

Volgend jaar zal er een deels 
nieuwe commissie zijn. Ma-
rie-Christien en Sean treden 
(waarschijnlijk) terug en Sie-
bren, Job, Koene en Danielle 
hebben al toegezegd de com-
missie te komen versterken. 
We kijken nu al uit naar het 
volgende parkfeest in 2026!

Pizza at the Park oftewel het Oude Park Zomerfeest anno 2025
Door Jan Willem Elte
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Op zaterdag 14 juni was onze 
wijk weer het toneel van de 
jaarlijkse Goudse Vossenjacht. 
Samen met drie andere wijken 
in Gouda gingen honderden 
kinderen op pad om verklede 
“vossen” te vinden — van pin-
guïn tot prinses en alles daar-
tussenin.

Het was alweer de vijfde editie 
van dit gezellige evenement 
en het zonnige, warme weer 
maakte	het	extra	feestelijk.	
De straten waren gevuld met 
lachende kinderen, nieuwsgieri-
ge	ouders	en	kleurrijke	figuren	
die zich op creatieve plekken 
hadden verstopt.

De Vossenjacht is niet alleen 
een spannend spel, maar ook 
een mooie manier om de buurt 
samen te brengen.

📸 Foto’s terugkijken of meer 
weten? Bezoek: 
www.goudsevossenjacht.nl

Vossenjacht zorgt 
voor vrolijke drukte 
in de wijk
Door Rik Bos

Van Kunst tot Kitsch 

Wanneer? 
 

Waar? 
 

Tijd? 
 

Kosten? 
 

Thema? 
 

Wat neem je mee? 
 

Waarom? 

Woensdag 10 September 
 

Winterdijk 102 
 

19:30-21.30 
 

€2,50  
 

Decoupage 
 

Je creatieve zelf 
 

Creatieve ideeën te delen  

 

Deze avond gaan we aan de gang met de decoupage techniek. Met mooie afbeeldingen kun je bv. Een 
vaas, dienblad of een ander object versieren met afbeeldingen en helemaal naar je eigen smaak maken. 
Heb je zin om mee te doen meld je dan aan bij  Manon 06-40281883 of Marrianne 06-23507933  

Creacafé september

Deze avond gaan we aan de 
gang met de decoupage tech-
niek. Met mooie afbeeldingen 
kun je bijvoorbeeld een vaas, 
dienblad of een ander object 
versieren met afbeeldingen en 
helemaal naar je eigen smaak 
maken. 

Heb je zin om mee te doen 
meld je dan aan bij  
•	 Manon  tel 06 40281883 of 

Marrianne tel 06 23507933 

De volgende 3 van de 16 bespaartips
Bron Maak Gouda Duurzaam

Wie wil
meehelpen met 
de organisatie 

van de kerstbomen 
in de sloot van 
de Winterdijk

Voor meer informatie neem 
contact op met Rik Bos,
rik_bos@hotmail.com
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📸 Foto’s terugkijken 
of meer weten? 

Bezoek: 
www.goudsevossenjacht.nl
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